
ادامه حضور داورزنی تا برگزاری مجمع!

فدراس��یون والیبال خواهان ادام��ه همکاری با 
داورزنی است. با وجود اینکه بازنشستگی رئیس 
فدراسیون والیبال محرز ش��ده و او باید هرچه 

زودتر به دلیل رس��یدن ابلاغیه بازنشس��تگی 
صندلی خود را تحویل دهد، اما هیئت رئیسه این 
فدراسیون به دنبال یافتن راهی برای ادامه حضور 

داورزنی است. در همین راستا در آخرین نشست 
آذرماه، اعض��ای حاضر در جلس��ه، به خصوص 
اعضای هیئت رئیسه خواس��تار همکاری وزیر 
ورزش برای ادامه حضور داورزنی در فدراسیون 
والیبال شدند. در این جلسه، حاضرین به بررسی 
مس��ائلی چون گزارش عملکرد سه  ماهه فصل 
پاییز، برنامه ریزی برای سه ماهه چهارم و پایانی 
سال جاری و بررسی اساسنامه جدید فدراسیون 
که از س��وی فدراس��یون جهانی ابلاغ ش��ده و 
همچنین مسئله بازنشستگی داورزنی پرداختند. 
در این جلس��ه هیئت رئیس��ه برگزاری مجمع 
عمومی فوق العاده در اس��رع وق��ت را تصویب 
کرد، اما در عین حال خواستار آن شد که وزارت 
ورزش ش��رایطی را فراهم کند که فدراس��یون 
والیبال بتواند مجمع را به گونه ای برگزار کند  که 

داورزنی دوباره رئیس شود! 

این در حالی اس��ت که براساس قواعد، داورزنی 
باید بعد از رسیدن ابلاغیه بازنشستگی صندلی 
خود را تحویل دهد و وزارت ورزش موظف است 
تا برگزاری مجمع شخصی را به عنوان سرپرست 
معرفی کند، اما گویی داورزن��ی که بارها گفته 
بود در صورت بازنشستگی خواهد رفت، قصدی 
برای عملی کردن این وعده ندارد و درصدد آن 
است که با گرفتن موافقت وزیر و خریدن زمان 
به دنبال راه حلی برای عبور از این موضوع و ادامه 
حضورش در فدراسیون والیبال باشد. حالا باید 
دید وزارت ورزش با درخواس��ت هیئت رئیسه 
فدراس��یون والیبال موافقت می کند یا براساس 
قانون در پی بازنشس��تگی داورزنی، شخصی را 
به عنوان سرپرس��ت برای رتق و فتق امور این 
فدراسیون معرفی می کند تا تکلیف رئیس جدید 

در مجمع مشخص شود.

 درخواست 

غیراصولی فدراسیون 

والیبال از وزارت
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باید محاکمه  می شد، 

فریدون  حسن
      گزارش  یک

آن ه��م ب�اب��ت 
خس�ارت چندصد 
میلیاردی به بیت المال؛ هر جای دیگر دنیا بود 
این اتفاق می افت�اد، اما اینج�ا در ایران و در 
فوتبالش ن�ه. مهدی تاج می گوی�د: »پرونده 
ویلموتس در جیب من اس�ت.« طبیعی است 
بیای�د و اینگونه بگوید، وقت�ی می بیند هیچ 
برخوردی در کار نیست. وقتی می داند که هر 
کاری بکند کسی پیدا نمی شود پاسخ بخواهد 
و اصلًا مجبور نیس�ت بابت تم�ام اهمال ها و 
کم کاری هایش مثل مدیران قبلی جواب پس 
بدهد. خیلی راحت همه را به سخره می گیرد و 
در پاسخ به اینکه پرونده ویلموتس کجاست، 
می گوید: »در جی�ب من.« راس�تی این همه 
اعتم�اد ب�ه نف�س را از کج�ا م�ی آورد!

رئیس فدراس��یون فوتبال در ی��ک گفت وگوی 
تلویزیون��ی مث��ل همیش��ه چن��ان از وضعیت 
بدهی های فوتب��ال، انتخاب س��رمربی و مجوز 
حرفه ای باشگاه ها  آسمان و ریسمان به هم بافت 
که هر کس با فوتبال ایران آشنایی نداشته باشد، 
بعد از ش��نیدن حرف های تاج تصور می کند که 
فوتبال ایران گام در راه قهرمانی جهان برداشته 
است. اما نه، فوتبال ایران با وجود مدیرانی چون 
تاج و بازیکنانی که ام��روز چیزی جز میلیاردی 
گرفتن بلد نیستند رو به ویرانی است. مهدی تاج 
از همه چیز گفت، خوب هم گفت، حتی با افتخار 

از بزرگ ترین افتضاح تاریخ مدیریتش هم تعریف 
کرد، از »ویلموتس گیت«.

   خوشبختی با پول مردم
خوب به یاد داریم چهره دره��م و عرق ریزان او را 
وقتی که برای پاسخگویی بابت پرونده ویلموتس 
گیت راهی مجلس شده بود. کار بیخ پیدا کرده بود 
اینقدر که خطر پرداخت پول از جیب را احساس 
می کرد، اما همه چیز فقط در حد حرف بود، حتی 
ادعاه��ای نمایندگان مجلس ه��م توخالی از آب 
درآمد تا حالا تاج بیاید و بگوید: »پرونده ویلموتس 
۴میلیون دلار جریمه بود؛ ۶ میلیون دلار همراه با 
جرائم و ۵ درصدی که در رأی آمده بود با احتساب 
این مبالغ پرونده ویلموتس حدود ۶ میلیون دلار  
می شد. اگر رأی به ضررمان  می شد باید 9/۶ میلیون 
دلار پرداخت می کردیم. خوش��بختانه با اعتراض 
فدراسیون و پیگیری های انجام شده و وکلایی که 
در مجموعه قبلی کمک کردند و همچنین وکلای 
نهاد ریاست جمهور رأی شکسته شد و  اکنون 3/۵ 

میلیون دلار باید پرداخت کنیم.«
تاج چنان با خوشحالی از حل این پرونده حرف 
می زند که هر کس نداند تصور می کند چیزی هم 
از ویلموتس گرفته ایم. البته او باید هم اینگونه 
بگوید به هر حال پول از جیب م��ردم رفته و او 
نیز به صندلی مدیریتی اش برگشته، از این بهتر 

چه می خواهد!
   سند به نام کی روش

تاج ب��ازی با اس��امی را خیلی خوب بلد اس��ت، 

اینقدر که در مقابلت می نش��یند و می دانی که 
با ذهنت بازی می کند، اما چنان اسم ها را پشت 
هم ریف و چنان میخکوب��ت می کند که راضی 
می شوی و تصور می کنی همان جوابی را داده که 
می خواستی، اما نه، او جوابی را داده که خودش 

می خواسته! 
تاج در پاسخ به س��ؤالی مربوط به آینده نیمکت 
تیم ملی به تمام اس��امی مطرح ش��ده واکنش 
مثبت نش��ان داد، حتی علی دایی! او می گوید: 
»کی روش جزو گزینه های نیمکت تیم ملی است؛ 
تیم ملی برای مهدی تاج نیست، بلکه برای ایران و 
برای کشور است. من اشتباهاتی داشته ام و باز هم 

اشتباه خواهم کرد.«
چنین پاسخی یعنی اینکه شما بنویسید؛ نکونام، 
قلعه نویی، مجیدی، دایی و حتی بنویسید برانکو، 

اما در نهایت باید بخوانید »کی روش«.
    حرفه ای شدیم!

کنفدراس��یون فوتبال آس��یا تیم های باشگاهی 
ایران را به دلی��ل عدم رعایت مق��ررات حرفه ای 
و نداش��تن فاکتوره��ای لازم حرفه ای ب��ودن از 
جمله بدهی های کلان و سند س��ازی های مکرر 
از رقابت ه��ای لیگ قهرمانان آس��یا حذف کرد و 
حتی فعالیت کمیته صدور مجوز حرفه ای فوتبال 
ایران را هم به حالت تعلی��ق درآورد. حالا اما تاج 
از رفع این مش��کلات حرف می زند. مشکلاتی که 
نمی دانیم چگونه حل شده، آن هم وقتی که همه 
می دانند تمام سند سازی ها در زمان ریاست قبلی 

او بر فدراس��یون فوتبال صورت گرفته است. تاج 
می گوید: »کنفدراسیون فوتبال آسیا طی نامه ای 
اعلام ک��رد، کمیته صدور مجوز حرف��ه ای ما را از 
تعلیق درآورده است و به این ترتیب شرایط برای 
حضور دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیا فراهم شد. البته بحث مجوز حرفه ای 
تقریباً به فدراس��یون فوتبال ارتباطی ندارد، بلکه 
کمیته های بدوی و اس��تیناف باید آن را پیگیری 
کنند، ولی این خوب نیست که کمیته صدور مجوز 
حرفه ای افغانستان، تاجیکستان و پاکستان فعال 
باشند، اما باش��گاه های ما به عنوان تیم اول آسیا 

تعلیق باشند یا فدراسیون تعلیق باشد.«
این همه سفس��طه و مغلطه در نوع خود بی نظیر 
اس��ت. باید از تاج پرس��ید کدام یک از مشکلات 
پرسپولیس و استقلال برطرف ش��ده که اینگونه 
ادع��ای حرفه ای ب��ودن آنها و حل مشکلاتش��ان 
را داری؟ اس��تقلال همی��ن الان باب��ت پرون��ده 
اس��تراماچونی در خطر کس��ر امتیاز و تعلیق قرار 
دارد و پرس��پولیس هم دس��ت کمی از آن ندارد، 
آن وقت تاج از حل مش��کل حرف می زند یا اینکه 
می گوید »تیم اول آسیا«! از کدام تیم حرف می زنی 
جناب تاج؟ رنکینگ را بی خیال؛ تیم اول آسیا ژاپن 
است و بعد هم کره، تازه اگر استرالیا و عربستان را 
در نظر نگیریم در خوشبینانه ترین حالت الان سوم 
آسیا هستیم. ضمن اینکه افغانستان، تاجیکستان 
و پاکستان س��عی نمی کنند با سند س��ازی و پول 

بیت المال به  فوتبالشان رنگ حرفه ای بزنند.
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در ک�وره داغ رقابت ه�ای ج�ام جهانی درگذش�ت 
میهایلوویچ خبر دردناکی ب�رای اهالی فوتبال بود. 
خبری که در میان س�روصدا ها و حاش�یه های جام 
جهانی گم شد. ما ایرانی ها بیشتر او را با گلی که در 
دقیقه 75 بازی ایران و یوگس�لاوی در جام جهانی 
98 فرانسه به نکیس�ا زد، می شناس�یم، اما ستاره 
سابق تیم های سرخ بلگراد، رم، سامپدوریا، لاتزیو 
و  اینتر به جنگندگی در داخ�ل و خارج زمین بازی 
شهره بود، هرچند دس�ت آخر مغلوب بیماری  شد. 
روز گذشته بسیاری از دوستان، همبازی ها و مربیان 
س�ابق او برای آخرین وداع با این جنگجو راهی رم 
شدند و در مراسم خاکس�پاری میهایلوویچ شرکت 
کردند. مراس�می که در حد نام او بزرگ بود تا برای 

همیشه آرام بگیرد.

آخرین وداع با جنگجو
قاب

دنیا حیدری 

انتخاب سرپرست تیمی که وجود ندارد!
حبیب کاشانی، سرپرست امیدهای ایران شد. عضو چند دوره شورای 
شهر تهران درست در روزهایی که اذهان عمومی در انتظار توضیحی 
قانع کننده در خصوص ناکامی فوتبال ایران در جام جهانی قطر است 
به عنوان سرپرس��ت تیم ملی فوتبال امید معرفی می ش��ود. تیمی 
که بعد از کناره گیری مهدی مهدوی کیا هنوز تکلیف س��رمربی آن 
روشن نشده، اما به نظر می رسد که برای آقایان روشن شدن تکلیف 
سرپرس��ت تیم به مراتب مهم تر از کادرفنی بوده که به گفته منافع 
هاش��می، دبیر کمیته ملی المپیک انتخاب او قبل از جام جهانی در 

جلسه با تاج انجام شده است.
در واقع براس��اس گفته های خود آقایان حداقل یک ماهی از انتخاب 
کاشانی به عنوان سرپرست امیدها می گذرد. تیمی که طی سال های 
اخیر به بزرگ ترین نقطه ضعف فوتبال ایران تبدیل شده است. تیمی 
که بیش از چهار دهه است که حس��رت حضور در المپیک را تمدید 
می کند و هیچ گونه پیشرفتی هم در این مس��یر نکرده است، چراکه 
برای مسئولان تصمیم گیرنده پرداختن به حواشی این تیم به مراتب 
مهم تر از اصل مسئله است که اگر غیر از این بود امروز شاهد منتشر 
شدن خبری مضحک در این راس��تا نبودیم. جدا از این مهم که هیچ 
توضیح و توجیه قانع کننده ای برای دست گذاشتن روی نام کاشانی 
برای سرپرستی امیدها وجود ندارد، انتخاب سرپرست برای تیمی که 
رسماً وجود خارجی ندارد و قبل از هر چیز باید تکلیف کادر فنی آن 
مشخص شود، تأسف بار ترین اتفاق ممکن است. اتفاقی که یک ماه از 
آن می گذرد و نشان می دهد امیدها برای مسئولان ورزش کشور یک 

بازیچه بیشتر نیستند!
اصلی ترین مش��کل امیدها طی تمام سال هایی که با ناکامی پشت سر 
گذاشته شد، انتخاب های نادرست بود و عدم همکاری باشگاه ها برای 
آماده سازی تیمی که طلسمی چندین س��اله را پیش رو دارد. حال اما 
ش��اهدیم که آقایان تصمیم گیرنده به جای گام برداشتن در راستای 
حل و فصل این مشکلات، وقت شان را صرف انتخاب سرپرست تیمی 
کرده اند که مدت هاست وجود ندارد. شاید هم از نظر مسئولان کمیته 
ملی المپیک و فدراسیون فوتبال مشخص شدن تکلیف سرپرست تیم 
به مراتب مهم تر از انتخاب سرمربی جدید برای تشکیل تیم است، آن هم 

انتخابی که جای صدحرف و حدیث دارد!
جدا از اولویت بندی  س��ر تا پا اشتباه تاج و دوس��تانش در کمیته ملی 
المپیک در خصوص امیدها، انتخاب کاش��انی به عنوان سرپرست این 
تیم نیز هیچ توجیه منطقی و قانع کننده ای ندارد. امیدها بی ش��ک به 
سرپرس��تی جوان، اما باتجربه نیاز دارند که آشنایی خوبی نیز به زبان 
انگلیسی برای ارتباط برقرار کردن داشته باش��د، اما در کارنامه کاری 
کاشانی جز چند قهرمانی با پرسپولیس و عضویت در شورای شهر هیچ 
مورد خاصی وجود ندارد که چنگی به دل بزند یا انتخاب او را به عنوان 

سرپرست امیدها توجیه کند.
به نظر می رسد فدراس��یون که در این مورد خاص همراهی کمیته 
ملی المپیک را نیز داش��ته، ای��ن روزها تنها به دنبال راهی اس��ت 
برای منحرف ک��ردن افکار عمومی از ناکام��ی در قطر و بی توجهی 
به لزوم بررس��ی دلایل این ناکامی. اما امیدها گزین��ه خوبی برای 
منحرف کردن ذهن مردم و رسانه ها نیستند، تیمی که سال هاست 
با مشکلات بی ش��ماری دس��ت و پنجه نرم می کند. مشکلاتی که 
اصلی ترین دلیل تمدید طلس��م چهل و چند س��اله برای حضور در 
المپیک است، اما همچنان مسئولان در خصوص این تیم ذهن شان 
غرق حواشی است،  اما این انتخاب آخر شاهکارترین انتخاب آقایان 
بوده، به طوری که تصور می شود دوس��تان حیف شان آمده کاشانی 
هم از سفره ای که پهن است لقمه ای نبرد که اگر غیر از این بود، چرا 
باید قبل از انتخاب سرمربی و روشن شدن تکلیف تیم سرپرست تیم 
انتخاب شود، آن هم از یک ماه قبل که هیچ حرفی در خصوص امیدها 
نبود و چرا حبیب کاشانی؟ با کدام توجیه و کارنامه و دلیل منطقی؟ 
اما اگر قرار به رعایت اصول و منطق بود، امروز شاهد حسرت چهل 
و چند س��اله امیدها برای حضور در المپیک نبودیم. حس��رتی که 

ساده لوحانه است اگر فکر کنیم این بار شکسته می شود!

اولین جلسه رسمی به ریاست غفور کارگری

 فضای پارالمپیک ها
هانگژویی شود

اولین جلسه رسمی کمیته  ملی پارالمپیک با حضور رئیس جدید برگزار 
شد. هفته گذشته بود که مجمع انتخاباتی این کمیته برگزار شد و غفور 

کارگری با کسب 39 رأی بر صندلی ریاست تکیه زد. 
بیش از دو دهه سکان هدایت کمیته  ملی پارالمپیک در اختیار محمود 
خسروی وفا بود و در این مدت پیشرفت های زیادی در ورزش جانبازان و 
معلولین ایران رقم خورد. در روز انتخابات و بعد از انصراف سه نامزد، تنها 
جلیل کوهپایه زاده رقیب کارگری بود. او نیز فقط توانست 10 رأی را به 
دست بیاورد. با توجه به کسب حداکثری آرا، دکتر کارگری مسئولیت 
سنگینی را برعهده گرفته است. او که با ورزش پارالمپیک بیگانه نیست 
باید با تمام توان برای تداوم این حوزه تلاش کند. رئیس پارالمپیک پس 
از انتخابش به این سمت و در جمع خبرنگاران از مسئولیت سنگینش 
گفت و تأکید کرد برای آنکه جانشین خوبی برای خسروی وفا باشد تمام 
تلاش��ش را می کند. فعالان حوزه پارالمپیک معمولاً خود را از حاشیه 
دور نگه می دارند و تمرکزشان روی متن است. کارگری نیز دقیقاً به این 

مسئله اشاره و روی آن تأکید جدی داشت. 
ورزش��کاران پارالمپیکی چند ماه دیگر باید در بازی های پاراآسیایی 
هانگژو ش��رکت کنند. انتظارات از کاروان ورزش جانبازان و معلولین 
کشورمان در قاره آسیا بالاس��ت و موفقیت در این بازی ها برنامه ریزی 
دقیق و هدفمند را می طلبد. روز گذش��ته رئیس جدید جلس��ه ستاد 
اجرایی بازی های هانگژو را برگزار کرد. در این جلس��ه که نخس��تین 
جلسه رس��می کارگری به عنوان رئیس پارالمپیک به شمار می رفت، 
نفرات حاضر از جمله تابع سرپرست دبیری، در خصوص عملکرد خود و 
حوزه های مسئولیت شان گزارش دادند و از برنامه های پیش رو گفتند.

غفور کارگری در جلسه روز گذشته به نقش رسانه ها اشاره کرد و اینکه 
شخصاً به اردوی تیم ملی سر خواهد زد: »اولین جلسه ای که گذاشتم، 
مربوط به بازی های پاراآسیایی هانگژو است، چون اولویت اول کمیته 
فعلًا بازی های هانگژو خواهد بود. هم��ه توان خود را باید بگذاریم تا به 
آنچه در جلسات جمع بندی می شود عمل ش��ود. به عبارتی با اعتقاد، 
انگیزه و امیدواری کامل، جمع بندی ها را اجرا خواهیم کرد. شخصاً به 
اردوها سر می زنم و از نزدیک مسائل مختلف مرتبط با هانگژو را رصد 
می کنم. هر آنچه لازم باش��د همانجا هم تصمیم گرفته می شود. ستاد 
بازی ها و جلسات مختلفی هم با فدراس��یون ها برگزار خواهیم کرد و 
موارد مختلف فنی و مالی را بررسی می کنیم. فضای حاکم بر کمیته، 
فدراسیون ها و رسانه ها باید هانگژویی شود تا در یک کار جمعی خوب 

با هدف افتخارآفرینی در بازی ها تلاش کنیم.«

بهترین بازیکن جهان از جمع خروس ها رفت 

 نقطه پایان داستان بنزما 
و فرانسه

تنها یک روز بعد از ناکامی فرانسه در کسب قهرمانی جام  جهانی، کریم 
بنزما خداحافظی اش از تیم ملی این کش��ور را اعلام کرد تا معلوم شود 
حواشی مطرح ش��ده در خصوص اختلاف این بازیکن با دیدیه دشان 

صحت داشته است. 
کریم بنزما در اردوی تیم ملی فرانس��ه قبل از ش��روع جام جهانی 
مصدوم ش��د و خودش معتقد بود می تواند با ریکاوری به بازی ها 
برسد، اما کادر فنی خروس ها در اقدامی عجیب نه تنها نام او را از 
ترکیب تیم خط زد، بلکه دیدیه دشان از بنزما خواست قطر را ترک 
کند! بنزما امیدوار بود با حضور در کمپ فرانسه در دوحه و در کنار 
هم تیمی هایش آسیب دیدگی را پشت  سر بگذارد، منتها سرمربی 
با خواسته او مخالفت کرد و همین اقدام ناراحتی شدید بنزما را به 

همراه داشت.
مهاجم 3۵ ساله به مادرید بازگش��ت و در اردوی رئال پیگیر درمانش 
ش��د. مصدومیت بنزما زودتر از آنچه فرانسوی ها گفتند برطرف شد تا 
جایی که این بازیکن در تمرین رئال حضور فعال داشت. با اینکه برنده 
توپ طلا در س��ال 2022 می توانس��ت در مرحله حذفی جام جهانی 
به میدان برود، اما دش��ان این فرصت را از او گرف��ت و همچنان روی 
حرفش پافش��اری کرد. این اولین باری نبود که بنزما و دشان با هم به 
مشکل خوردند؛ چند سال پیش بعد از مطرح شدن نام بنزما در پرونده 
اخاذی از یک بازیکن، س��رمربی به مدت پنج سال روی نام کریم خط 
قرمز کشید تا اینکه سرانجام این بازیکن برای حضور در یورو 2020 به 
تیم فرانسه دعوت شد. این مهاجم در لیگ  ملت های 2021 و 2022 و 
مقدماتی جام جهانی قطر به میدان رفت، اما با یک مصدومیت عضلانی 

از ترکیب خط خورد.
نشریه اکیپ مدعی است علت خط خوردن بنزما از ترکیب فرانسه 
در مس��ابقات قطر مصدومیت نبوده اس��ت. مهاجم اول رئال در 
مراسم توپ طلا از س��رمربی تیم ملی تشکر نکرده و گویا دشان از 
این مسئله به شدت دلخور بوده، تا جایی که به بهانه آسیب دیدگی 
عذر بنزما را خواست. تمدید قرارداد دش��ان تا یورو 202۴ جای 
هیچ شکی را باقی نگذاشت و این بازیکن در صفحه اینستاگرامش 
خبر خداحافظی از تیم ملی را رس��انه ای کرد: »من تلاش زیادی 
کردم و اش��تباهاتی نیز داش��تم تا جایی که امروز هستم، برسم و 
به آن افتخار می کنم. من داستانم در تیم ملی را نوشتم و داستان 
ما اینجا به پایان می رسد.« گفته می شود کریم بنزما حتی دعوت 
مکرون، رئیس جمهور فرانسه برای تماشای بازی فینال در دوحه 
را نیز رد کرد. این بازیکن با 97 بازی ملی و 37 گل ملی دیگر برای 

خروس ها بازی نخواهد کرد.

رقابت ه��ای لیگ برت��ر فوتبال ای��ران بعد از یک م��اه تعطیلی 
به دلیل برگ��زاری رقابت های ج��ام جهانی، عصر دوش��نبه بار 
دیگر از سر گرفته ش��د. هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر در 
حالی با برگزاری شش دیدار آغاز شد که شاگردان قلعه نویی با 
پیروزی خانگی برابر هوادار، پرسپولیس را به طور موقت هم که 
شده به زیر کش��یدند تا گل گهر بعد از مدت های طولانی رنگ 
صدر جدول را به خود ببیند. سپاهان اما فرصت به زیر کشیدن 
استقلال و حضور در رده س��وم جدول را با قبول تساوی بدون 
گل مقابل ملوان در انزلی از دست داد. درست برعکس ذوب آهن 
دیگر نماینده اصفهان که این هفته را با برتری یک بر صفر مقابل 

آلومینیوم به پایان برد. 
مصاف مس کرمان و مس رفسنجان نیز با برتری 2 بر صفر مقابل 
کرمانی ها به پایان رس��ید و در آخر نیز فولاد با حساب ۴ بر یک 

موفق شد نفت مسجدسلیمان را مغلوب کند.

پیروزی گل گهر در شروع دوباره لیگ

علیرضا س��هرابیان هم به صف منتقدان پرداخت پ��اداش نجومی 
و ارزی به ملی پوش��ان فوتبال پیوس��ت. پ��س از انتقاده��ای زیاد 
مدال آوران رشته های مختلف نسبت به تبعیض های میلیاردی، این بار رئیس فدراسیون قایقرانی 

در گفت وگو با ایسنا گلایه اش را اینگونه مطرح کرد: »این گلایه را 
نه تنها قایقرانان، بلکه رش��ته های دیگر هم داشته اند و گلایه 
آنها بحق است. ورزش��کار وزن کم می کند، آسیب می بیند، 
ب��ا نداری ها می جنگ��د و نمی دان��د برود کار کن��د و خرج 
خان��واده را دربیاورد یا ورزش کند تا پرچ��م ایران به اهتزاز 
درآید. با وجود تمام این مش��کلات مدال می گیرد، اما وقتی 

درخواس��ت پرداخت جوایز سال گذش��ته را دارد، 
می گویند فعلًا پول نداریم و تحریم هستیم و 

مشکلات داریم،  اما می بیند یک تیم به رغم 
باختن حواله خ��ودرو می گی��رد! او حس 
می کند ناپدری دارد بزرگش می کند. همه 
برابر  ورزشکاران قابل احترام هستند. 10 
به فوتبالیس��ت ها پاداش بدهن��د و اصلًا 
حوال��ه مازراتی بدهند هم ما خوش��حال 
می ش��ویم، اما اینکه حداق��ل یک خودرو 
داخلی مانند پراید هم به ورزشکاران دیگر 

بدهند مشکلی پیش نمی آید. وقتی در مورد 
همان پراید هم صحبت نمی شود، ورزشکار با 
خودش می گوید چرا م��ن باید آنقدر وزن کم 
کنم، آس��یب ببینم و سختی بکش��م. تازه با 

دستفروشی خرج خانواده را دربیاورد.«

جدال نمایندگان ایران با غرب آسیا

به فوتبال مازراتی بدهید به سایرین پراید!

رقابت های بسکتبال غرب آسیا امروز آغاز می شود و هر دو نماینده        خبر
کشورمان باید در بیروت به مصاف حریفان خود بروند. ذوب آهن در 
گروه یک با تیم های بیروت کلاب بیروت، الاتحاد سوریه و رامله فلسطین همگروه است و شهرداری 
گرگان نیز در گروه دوم به مصاف نفت عراق، الریاضی بیروت و الکرامه س��وریه می رود. دیدارها به 
صورت رفت و برگشت برگزار می شود. گرگانی ها به عنوان قهرمان لیگ ایران در این رقابت ها حضور 
دارند و امروز با الریاضی مصاف می دهند. مهران حاتمی، سرمربی ش��هرداری در گفت وگو با ایرنا 
حضور در این رقابت ها را سخت خواند: »این رقابت ها برای ما بسیار مهم است اما سختی هایی هم 
خواهد داشت چرا که باید از گرگان به تهران بیاییم و بعد به کشورهایی مانند لبنان، عراق یا سوریه 
سفر کنیم که این مسئله نیازمند شرایط خاص است.« شاگردان فرزاد کوهیان نیز که نایب قهرمان 

دوره گذشته غرب آسیا هستند فردا مقابل بیروت کلاب صف آرایی می کنند.

      چهره

آخر سفسطه و مغلطه

شمیم رضوان
      بازتاب


